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Introduktion 
Velkommen til første udgave af nyhedsbrevet fra Højdedragets bestyrelse. Formålet med dette korte 

nyhedsoverblik er at give alle lidt informationer om, hvad der sker af spændende tiltag som berører 

beboerne. 

Noget af det mest diskuterede på de seneste to bestyrelsesmøder har været etablering af en legeplads, og 

her har vi positivt nyt. Derudover er der taget de første skridt til etablering af en fodboldbane, og planerne 

for de grønne områder falder stille på plads inkl. endelig overtagelse fra kommunen. 

Legeplads på rotunden 
Alle beboerne indbetalte i 2006 et ekstraordinært beløb til etablering af en fælles legeplads på 

Højdedraget. Siden har der foregået et større planlægningsarbejde, der senest kulminerede i et forslag, 

som samtlige adspurgte naboer (14 stk.) har svaret positivt på ved en nabohøring. Bolden ligger nu hos 

kommunen, som skal godkende vores ansøgning, men de har under tidligere møder givet indtryk af, at 

dette er en formalitet.  

Legepladsen placeres midt på rotunden, hvor de 

potentielle gener i forhold til andre placeringer er 

minimeret. For mere info og tegninger, se 

Højdedragets hjemmeside. 

Der er indgået en endelig aftale med leverandøren 

Copla Legepladser, og arbejdet påbegyndes så snart 

tilladelsen fra kommunen er i hus. Fra opstarten kan 

legepladsen være klar på 3-4 uger, så der er stadig 

håb for at blive færdig denne sommer. Herefter 

udestår arbejdet med at få beplantet skråningerne 

som hører til legepladsen, hvilket indgår i de samlede 

planer for de grønne områder. 

I bestyrelsen har vi diskuteret muligheden for at lave lidt lokal fundraising til etablering af legepladsen. Hvis 

nogen har erfaringer med denne type arbejde, eller bare gerne vil bidrage, så send meget gerne en mail via 

kontakt-fanen på hjemmesiden. 

De grønne områder 
Etablering af legepladsen var betinget af, at vi i Højdedragets Grundejerforening endeligt overtog 

vedligehold af fællesarealerne fra kommunen. Det forventes at falde på plads i ganske nær fremtid, og 

derfor skal vi have etableret en langsigtet plan for vedligehold. Der er kontakt til Unika Haver, og der 

forhandles om at finde en leverandør af selve det praktiske arbejde. Der er planer om at lave en arbejdsdag 

i efteråret hvor beboerne kan hjælpe med ’kickoff’ på den grønne plan. 

Et konkret punkt i arbejdet med de grønne områder er, at vi undersøger muligheden for at flytte 

placeringen af hegnet ned mod Mastrup å på den vestlige side af Højdedraget. Bevæggrunden er dels 



’æstetisk’ for at trække naturen tættere på stisystemet, og dels økonomisk da grundejerforeningen kan 

spare et betydeligt beløb på ikke at skulle vedligeholde dette areal. Begge jordejere er kontaktet, og er 

positive overfor forslaget. Vi modtager gerne kommentarer, både positive og negative, om denne idé. 

Der er taget kontakt til Mortalin om udryddelse af muldvarpe i hele grundejerforeningens område. 

Fodboldbane 
Der er opstillet 2 mål på græsarealet sydøst for 

nr. 168, hvor alle er velkomne til at stille trangen 

for såvel hyggebaserede som semiseriøse 

fodboldudskejelser. 

 

Vi håber at forbedre banen ved at: 

• Udrydde mulvarpeplagen, som gør det 

lidt tilfældigt med boldenes opspring ☺ 

• Planere området senere på året 

Afrunding 
Udover nærværende skrivelse bliver der løbende lagt informationer på hjemmesiden 

www.hoejdedraget.com hvor alle kan bidrage ved at sende opslag/billeder/andet til bestyrelsen. Husk at 

sætte kryds i kalenderen den 22/8, hvor årets brag af en vejfest løber af stablen, denne gang suppleret med 

sodavandsdiskotek for børn i skolealderen fredag den 21/8. 

Fortsat god juni og mange venlige hilsner fra bestyrelsen: 

 

Uffe Juul Jensen (formand)   ujj@hf-transport.dk  

Anita Sauer (Næstformand)   iansa@rebild.dk 

Lone Skov Bomberg (Kasserer)  LNJ@ncc.dk  

Ole D. Thomassen (Sekretær og Webmaster) ole@familien-thomassen.dk  

Henning Thygesen   thygesenhm@mail.dk  

Morten Lindequist Køhler   morten@sirians.com  



 

PS. Juni måneds smil:  

 

Grunden til, at man får børn: Grunden til, at man senere presser børn til at 

flytte hjemmefra: 

   

 


